
„JAK BY NAŠE ŽIVOTY MOHLY BRZY
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zveřejnilo značně šílené dystopické video
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SVĚT: Dnes jen v podstatě naváži na svůj poslední článek tady na Myšpule Světě, ve kterém
jsem se vám snažila nabídnout svůj seznam tolik populárních TOP10 kategorií, které jsou
tak oblíbené a sledované na současných sociálních sítích, kde nejrůznější žebříčky šílených,
méně šílených a různých dalších TOP10 leckdy vedou v počtech shlédnutí. Zkrátka lidé
milují TOP10.

Tak jsem jim nabídla jeden žebříček, který snad tak milovat nebudou. No a v tomto článku na to
povídání vlastně jen plynule navážu. WEF se opravdu činí a na budování svého dystopického
„krásného nového světa“ v němž nebudeme nic vlastnit a rozhodně nebudeme šťastní, usilovně
pracují spolu se všemi těmi svými podplacenými či vydíranými či obojí, nohlsledy v médiích, v jakoby
veřejných institucích a v jakoby vládách, ve skutečnosti managementech korporací vydávající se
kvůli oblbnutí vlastních občanů za jakési státy, kterými však ve skutečnosti už dávno nejsou, na tom,
aby si ten svůj pečlivě naplánovaný a do všech detailů důkladně promyšlený zázrak Brave New World
skutečně a co možná nejdříve vybudovali, absolutně při tom nedbaje o to, co si o tom všem jakýkoliv
běžný občan – ovce, třesoucí se strachy s hadrem na dřžce ve svém vlastním obýváku před obrovskou
ledkovou 4K smart televizí vlastně doopravdy myslí. Je jim to totiž naprosto u prdele, oni k prosazení
svých záměrů tohoto posraného občana – ovci zkrátka už nepotřebují. Nebo si snad myslíte, že
takový šéf WEF fašista pan Schwab byl do své funkce někým zvolen? Ne, nebyl. Je totiž taky
Rotschield, proto nemusel být zvolen, byl tam prostě jmenován a dosazen. Ani nikdo další z těch,
kteří s nimi na tom distopickém plánu jakkoliv spolupracují, či spíše v tomto případě kolaborují,
nebyl jakkoliv demokraticky zvolen, ačkoliv to tak v některých případech mohlo jakoby naoko
vypadat, tak přesto zvolen nebyl nikdo z nich. Naprosto všichni byli do svých funkcí dosazeni a vše
ostatní okolo toho bylo jen trapné divadlo a další díl globalistické šou. Ať už se budeme bavit o
Putinovi, Bidenovi, Macronovi, Delejnové, Merkelové nebo třeba Fialovi, je to úplně jedno, tak
všichni do jednoho tam byli někým nějak dosazeni. Buď legálně, nebo nelegálně, ale dp vysoké
politiky se dnes zkrátka nedostane nikdo, kdo by nebyl „jejich“. A to naprosto všude a zcela bez
vyjímky. A že něco takového není možné¨? Tak to si pište, že to možné samozřejmě je. Kde to nešlo
po dobrém, tam to šlo po zlém. Kde to nešlo legálně, tam to šlo podvodem. Ale rozhodně to vždy šlo a
nakonec také vyšlo.

No a toto nikým nevolené, samozvané WEF, které školí své vlastní mladé světové vůdce a pečlivě je
pak s vymytými mozky a plné ideálů a s peněženkami naditými našemi penězy dosazuje do vlád po
celém světě, si natočilo další úžasné video o tom, jak si představují naši budoucnost. Světové
ekonomické fórum totiž nedávno zveřejnilo video s vcelku jasným titulkem „Nahlédněte do
budoucnosti“. Budoucnost, kterou chtějí, je ale naprosto evidentně jen totalitní dystopická noční
můra, kde se dehumanizace člověka a celé společnosti dostává až do doslova absurdních úrovní.

Jak asi již všichni víme, tak od roku 2020 jejich falešná mediální pandemie doslova otrávila životy
miliard jedinců všude po celém světě. Mezitím Světové ekonomické fórum (WEF) nemůže již skoro
ani vydržet své vzrušení z toho všeho. Okna příležitosti jsou otevřena dokořán a toho je třeba
okamžitě a bezezbytku náležitě využít. Tato mocná, nesmírně bohatá a tím pádem i vlivná organizace
vlastněná pouze světovou elitou neustále zveřejňuje další a další až bizarně optimistická videa o
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všech těch „výhodách“ a vzácných „příležitostech“, které jim jakoby zázrakem nabídl právě
(mimochodem také jejich) COVID-19. Přitom to mělo být jen o odvedení pozornosti, jak se neopoměl
vyjádřit sám velký pán v pozadí a hlavní loutkovodič pan Rotschield.

Například v lednu 2022 WEF zveřejnilo video s názvem „What is the Great Reset“, které v podstatě
přímo přiznává, že využívá tuto „světovou pandemii“ přímo k nastolení nového sociálního a
ekonomického řádu … a přitom si ještě dělá legraci z těch všech, kteří předpovídali, že se přesně
tohle stane. O pouihý jeden měsíc později WEF zveřejnilo další video s názvem „ Lockdowns Are
Quietly Improving Cities Across the World “, které nebylo nic menšího, než skutečné a regulérní
šílenství sociálního inženýrství zneužitého k té vůbec nejtemnější agendě s jakou kdokoli dosud
přišel. Ve skutečnosti WEF nakonec to video raději samo smazalo… ale to v žádném případě
neznamená, že tomu samo nevěří.

Netřeba asi už dodávat, že všichni normální lidé tato jejich šílená videa absolutně nenávidí. Na
YouTube jsou všemi a dost nemilosrdně odsuzováni a 99,85 % komentářů vyjadřuje pokaždé jen
naprosté znechucení. Ale ani to vůbec nijak nebránilo WEF ve vytváření dalších takových šílených
absurdit.

17. srpna letošního roku WEF opět zveřejnilo jedno své video s názvem „Takhle budou naše životy již
brzy vypadat“. Ale vypadá to spíše jako upoutávka na nějaký velmi dystopický horor, kde se s lidmi
zachází jako s nějakým odlidštěným dobytkem. Až si člověk říká, že přeci tohle už nemohou snad
myslet vážně! Ale omyl přátelé, oni to myslí naprosto vážně a ještě se nás snaží přesvědčit o tom,
jaké výhody to má a že je to vše jen pro naše vlastní dobro,. no zkrátka doslova na poblití (čtenáři
snad prominou, ale ve mě to zvracení rozhodně vyvolává)

Zde je to jejich video na Twitteru, tedy na X:

This is how our lives could soon look.

Take a peak at the future: https://t.co/lOLgPc95VB pic.twitter.com/sR7l66C95C

— World Economic Forum (@wef) August 17, 2021

První věc, kterou nám dávají jasně najevo, je to, že nechtějí, abyste vy nebo vaše děti opouštělii dům.
Chtějí, abyste pracovali z domova, a chtějí, aby se také vaše děti učily pouze z domova. A věří, že tyto
změny budou tak trvalé, že bude potřeba změnit další účel kanceláří a předělat dokonce celé
městské čtvrti. A vůbec je nezajímá třeba to, že už žádná pandemie není. Ostatně kdyby ji
potřebovali, tak to celé rozjedou kdykoliv znova. A věřte mi, že lidi by jim to klidně znova sežrali,
tedy naprostá většina z nich.

Nechtějí dokonce ani to, abyste odcházeli z domu třeba pro jídlo. Také chtějí, abyste nosili debilní
hadr na hubě i ve svém vlastním domě, třeba když dostanete to jídlo. „Služby založené na analýze“
vlastně znamenají jen to, že velké technologické společnosti budou analyzovat veškeré vaše
vyhledávání na webu a rovněž vaše spotřebitelské návyky, aby na zíkladě toho „předpověděly“, co že
vlastně chcete, a nechají vám to hned poslat. Ó jak je to ale bezpečné, krásné, chytré a pokrokové!
Asi pdobně jako toto:
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Ne podobně, je to stejné. A hádejte kdo na tom obnázku jsou ti „oni“ a kdo je tam to „vy“. Ovšem
pokud se přesto všechno stejně rozhodnete zbláznit, riskovat svůj život a přes veškerá „rizika“ a
„nebezpečí“ a jejich všemožné obstrukce skutečně nakonec fyzicky vypadnout z domu, abyste se
třeba jen setkali s dalšími lidmi, tak chtějí, aby to bylo vždy pouze takto:

Pokud ale přes to všechno stejně nakonec potkáte jinou živou lidskou bytost, tak to bude jedině a
vždy s dezinfekcí na ruce a s permanentní rouškou. A nezapomeňte při tom naskenovat tento QR
kód, aby naprosto přesně věděli, kde jste a s kým že se to takto nebezpečně vlastně scházíte.

Budou vás také chtít neustále sledovat a to tím nejstrašidelnějším možným způsobem.

Naprosto každé slovo v té větě ve mě okamžitě vyvolává nauseu a alergickou reakci s pupínky. Každé
jedno slovo z té věty skutečně a hluboce nenávidím.

Podle WEF budou také hadry na držce, neboli masky, již navždy trvalou záležitostí. A kvůli tomu ale
ty jejich tak vzácné systémy sofistikovaného rozpoznávání obličejů pomocí umělé inteligence
nebudou tak dobře fungovat. Jaké je tedy jejich řešení? Přestat s maskami, protože pandemie jsou
přece jen dočasné? Samozřejmě, že ne, hadry na držce je důležitá součást jejich strategie tyranie a
teroru. Přestat se sledováním jednotlivců? No tak to jsi asi blázen? To nejde, přece vidíš kolik
šíleného nebezpečí všude kolem číhá? To že jej všechno vytváří pouze oni sami je jen konspirace a
něco, o čem se již brzy nebude smět mluvit. Trošku mi to připomíná argument YouTube proč mi
vymazal a zablokoval video výstižně pojmenované Internet of Bodies, mělo prý podle YouTube
„nevhodný obsah“. A bylo to, video je pryč, já nesměla tři týdny nahrávat další ale tím, co je myšleno
nevhodným obsahem se nikdo neráčil jakkoliv zabývat. Zkrátka byl nevhodný a dál to neřešte, je to
stejně jen pro vaše dobro a bezpečí. Stejně jako jejich odpověď na to, že s hadrem na držce půjde
blbě identifikovat lidi: No tak prostě střílejte lasery přímo do jejich srdcí a poslouchejte tlukot jejich
srdce, abyste vás identifikovali. Ano, to je asi ta vůbec nejbláznivější odpověď na tuto otázku a to je
rovněž to, co klidně dali do svého videa. A to nebylo nevhodné. To je totiž normální. A taky úplně
bezpečné a jen pro vaše vlastní dobro.

Tyto creeps jsou také „laserově zaměřené“ na naše děti. Chtějí je totiž tvarovat a formovat hned od
digitální kolíbky rovnou podle svých dystopických principů. Z tohoto důvodu WEF velice podporuje
již trvalé dálkové učení dětí pouze na obrazovkách počítačů. Zajímalo by mě, jestli mají také
Schwabovi, Gatesovi či Rotschieldovi děti také od školky mobil, tablet nebo rovnou počítač. Vsadím
se o co chcete, že nemají. Protože jejich tatínkové dobře vědí a proto to vše zavádí vždy pouze pro
„plebs“ jich se to samozřejmě netýká. Stejně jako třeba očkování. Zato vám ho udělají časem
povinné. A neberte do úvahu to, že právě teď se jakoby nic neděje. Je to skutečně jen jakoby.

Oni opravdu chtějí, aby byly vaše děti pouze zavřené pouze doma, nejlépe ještě s hadrem na hubě a
od rána do noci čuměli jen do monitorů svých počítačů. Zatímco jejich děti budou skotačit venku na
čerstvém vzduchu v liduprázdných lyžařských areálech bez front, protože bez lidí a lanovky v nich
budou pouze pro ně. A pro ty z vás, kteří se z nějakého důvodu rozhodnou s nimi kolaborovat a
budou držet hubu (a mít na ní správně nasazený hadr) a krok.



Přestože vzdělávání na dálku bylo pro vývoj a duševní pohodu dětí jen naprosto katastrofální, tak
WEF stále skutečně chce, aby se stalo trvalým. A aby nějak prodali tento šílený nápad, tak nám ještě
tvrdí, že by to výrazně „zlepšilo jejich digitální dovednosti“.

To je asi ten vůbec nejslabší argument, jaký jsem kdy v souvislosti s čímkoli v životě slyšela. Děti
totiž dnes absolutně nepotřebují „zlepšovat své digitální dovednosti“. Učí se používat telefony a
tablety dokonce dříve, než se skutečně naučí pořádně chodit. Pokud něco skutečně potřebují, tak
naopak potřebují trochu omezit své „digitální dovednosti“ nejlépe hned o několik stupňů a naopak
velmi potřebují zlepšit své dovednosti právě v tom „jít ven a zašpinit se tam od hlavy k patě“ a to ne
jen o několik stupňů, ale fakt pořádně.

WEF totiž pochopitelně velmi dobře ví, že děti si zkrátka potřebují hrát, socializovat se a také
komunikovat i s ostatními dětmi, aby se správně vyvíjely. Oni však nechtějí, aby se děti vyvíjely
správně. To je ta děsivá pravda o celé této jejich agendě. Snaží se popřít a znemožnit všechny
životně důležité prvky vývoje dítěte, aby vytvořili takový typ člověka, kterého chtějí mít ve své
naprosto dystopické high-tech total control totalitní techno-společnosti.

Oni totiž skutečně chtějí, a moc to chtějí, aby se taková pandemie stala trvalou. Je to něco jako jejich
vlhký sen.

No na rozdíl od předchozích videí WEF, tak toto bylo přijato skutečně s univerzálním odporem. Zde
je jen několik odpovědí na Twitteru na to video (nevybírala jsem je, vybral je autor originálního
článku, ale vlastně jsou, a to doslova, úplně všechny nějaké takové).

Jak jste si asi nemohli nevšimnout, tato jejich videa mě skutečně a doslova serou, stejně jako nejspíš
nasírají asi téměř každého, kdo je sleduje a je ještě alespoň trochu normální. A to hned z několika
důvodů. Za prvé, kdo pro cokoliv z toho všeho nějak hlasoval? Kdo měl možnost se k tomu třeba
nějak vyjádřit? Viděl někdo z vás třeba jméno Klause Schwaba – šéfa WEF – na nějakém, jakémkoliv,
volebním lístku? Samozřejmě, že ne. Ve skutečnosti totiž právě Schwab celé dlouhé roky v skrytu a
nenápadně, ale za to velmi usilovně pracoval právě na rozkladu národních demokracií.

Schwab jako vydavatel zprávy Světového ekonomického fóra z roku 2010 „Global
Redesign“ tak trochu samolibě předpokládá, že globalizovaný svět bude nejlépe řídit
nějaká koalice samozvaných nadnárodních korporací, vlád (včetně a prostřednictvím
systému OSN) a tzv. vybraných organizací občanské společnosti (CSO). Argumentuje
přitom hlavně tím, že vlády již nejsou těmi „převážně dominantními aktéry na světové
scéně“ a že „nadešel čas pro nové paradigma zainteresovaných stran mezinárodního
vládnutí“. Vize WEF zahrnuje jakousi vizi „veřejno-soukromé“ OSN, v jehož rámci by
pak určité specializované agentury fungovaly v globálním nadnárodním systému
společného státního a nestátního řízení světové společnosti. Jinými slovy, fašismus pár
exceláns, fašismus jako ze žurnálu, fašismus v té nejčistší podobě!!!

Podle Transnational Institute (TNI) proto samozvané a nikým nikdy nevolené Světové
ekonomické fórum plánuje nahradit dosud uznávaný demokratický model řízení
modelem, kde samostatně a samozvaně vybraná skupina „stakeholderů“ rozhoduje
jménem všech ostatních lidí. Think tank dále shrnuje, že stále více vstupujeme do světa,
kde shromáždění, jako je Davos, jsou „tichým globálním státním převratem“ s cílem



získat světovládu.Pozor a to je podle – Wikipedie, slovy Klause Schwaba

Zadruhé, každé jedno video od WEF zatím pokaždé pouze a to bez jakékoliv ironie či nadsázky
propaguje svět bez jakékoliv radosti a osobní svobody, kde je zakázáno dělat vše, co dělá život
jakkoliv hodnotným. Chtějí po vás, abyste zůstali ve svém domě, zatímco z vás pomocí technologie
budou získávat jen to, co od vás potřebují. Chtějí vycvičit vaše děti, aby byly všechny stejné.
Nechtějí, abyste se toulali někam příliš daleko od svého domova, a pokud ano, tak vás při tom ale
chtějí sledovat nejen na biologické, ale rovnou na genetické úrovni. Zvláště pak ale nechtějí, abyste
reálně jakkoliv komunikovali s jinými lidskými bytostmi nějakým přirozeným a normálním způsobem,
protože by to ve vás třeba ještě mohlo podnítit aspoň trochu lidskosti.

Takhle chcete vážně žít? Je toto svět, ve kterém vy skutečně chcete, aby vaše děti vyrůstaly? Pokud
ne, tak musíme konečně všichni aktivně odmítnout každý další jejich pokus o uskutečnění těchto až
bizarních a protilidských plánů a to na všech možných úrovních. Lidi kam až to musí všechno zajít,
abyste konečně zvedli prdel z gauče a šli vašim politkům fyzicky nafackovat, protože po dobrém to s
nim zkrátka nepůjde! A ted budu jistě obviněna s šíření on-line nenávisti, jak také jinak, že?
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